
Her bringes sognets 
forskellige foreningers 
beretninger:

Dejbjerg 
Sogneforening
I foråret 2022 fik vi som 
en af de første opgaver 
færdiggjort og opstillet 
storkene på pladsen 
mellem missionshuset og 
kirken. Vi kan nu opdatere 
storkene med, hvor mange 
drenge og piger der bliver 
født i alt i Stauning og 
Dejbjerg. Der er i øjeblikket 
indtil nu født 2 drenge og 1 
pige her i 2023. 
 Som noget af det næste 
fik vi Mikkel Nielsen 
til at sætte nyt træ på 
vores bord/bænkesæt på 
legepladsen, så de nu er 
mere indbydende at sætte 
sig på igen.
 Med kassererskiftet 
skulle der underskrives 
dokumenter i banken, så 
vi fik de korrekte adgange 
for vores nye kasserer, 
Thomas Skovfoged Bak, 
og han skulle også lige 
indkøres i opgaverne.
 31. maj 2022 deltog 
Stine, Marwa og jeg i et 
møde omkring fundraising 
og ansøgning af fonde. 
Vi fik inspiration til, 
hvordan andre har rejst 
penge til projekter, og vi 
fik adgang til Fonde.dk. 
Vi fik samtidigt nogle råd 

og tricks til, hvordan det 
er bedst at udforme sin 
ansøgning. Der er rigtig 
mange fonde, som kan 
ansøges, og hver af fondene 
har deres speciale, som de 
støtter op om.
 Vi har i bestyrelsen 
planer om at undersøge 
mulighederne for at 
forbedre legepladsen i 
Dejbjerg by, og her kan 
vi få brug for at ansøge 
fonde for at skaffe penge 
til nye legeredskaber. Det 
er planen, at vi vil søge 
inspiration fra andre 
legepladser og overveje, 
hvad der kan være en 
god idé at få op på vores 
legeplads. Desuden vil vi 
tage fat i en konsulent fra en 
eller flere leverandører af 
legeredskaber og lade dem 
komme med et oplæg og et 
tilbud på legeredskaber. 
 28. oktober deltog vi 
fra sogneforeningens 
side ved receptionen for 
Kjeld Christiansens 25-års 
jubilæum på Dejbjerglund 
Efterskole. Hvordan 
fejrer man bedst en “gjæw 
westjyde”? Jo det mener 
vi, at man bedst gør ved at 
give en kurv med vestjyske 
specialiteter. Vi havde på 
vegne af Sogneforeningen, 
Lokal historisk arkiv 
og Sognebladsudvalget 
købt ind hos forskellige 
Vestjyske leverandører. 

Kjeld kunne så her 
efterfølgende nyde ind-
holdet sammen med sin 
familie. Han gør meget for 
sammenhængskraften i 
vores lokalsamfund blandt 
andet ved sin deltagelse i 
klyngesamarbejdet »Frisk 
Vind«, som han var en af 
foregangsmændene for at 
få etableret for nogle år 
siden. 
 Desuden er vi tak-
nemmelige for hans altid 
hjælpsomme tilgang til de 
forespørgsler, vi kommer 
med fra Lokal historisk 
arkiv, Sognebladsudvalget 
samt fra Sogneforeningens 
side. Vi nyder rigtigt godt 
af denne gæstfrihed f.eks. 
ved fællesspisninger i 
skolens spisesal, ved lån af 
lokale til generalforsamling 
samt som base for Lokal 
historisk arkiv.
 7. oktober havde vi 
fællesspisning i samarbejde 
med Dejbjerg fællesudvalg. 
Vi havde en hyggelig aften 
med et rigtig spændende 
indlæg fra adfærdspsykolog 
Annemette Staal, som 
er født og opvokset i 
Dejbjerg. Annemette 
fortalte blandt andet om 
hendes medvirken som 
ekspert i programserien 
Gift ved første blik. Hun 
var også inde omkring 
begrebet »nudging«, som 
er det med, at vi kan give 
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et puf i den retning, som 
vi ønsker en handling 
skal gå i. Her kom hun 
med konkrete eksempler 
og henviste desuden også 
til sin bog »Valdemar 
elsker broccoli« hvor der 
er mange eksempler på 
nudging i hverdagen.
 Stine og jeg havde 
23. januar 2023 et 
møde med kommunens 
bosætningskonsulenter, 
hvor de gav os et eksklusivt 
tjek af vores lokale medier 
i forhold til tiltrækning af 
tilflyttere til netop vores 
lokalområde. Vi fik råd 
om tilretninger, vi med 
fordel kan gennemføre. 
Vores hjemmeside har 
f.eks. døde links, hvilket 
ikke virker positivt på 
eventuelle tilflyttere, 
hvis de vil tjekke vores 
hjemmeside ud. 
 Vi har tre hjemmesider 
for Stauning-Dejbjerg 
områdets sogneforeninger. 
De anbefaler at vi redu-
cerer det til en eller to 
sider og får video og fotos 
ind på vores hjemmeside, 
som kan være med til 
at sælge vores område, 
som har en virkelig skøn 
natur. Man kan med 
fordel samarbejde med 
lokale ejendomsmæglere 
og hjemmesiden Flyt-
modvest.dk  
 29. november deltog 
Thomas, Kenneth og jeg 
på Landdistriktsrådets 
Årsmøde ude på 
Naturkraft, hvor der 
var fokus på unge i 

landdistrikterne, og vi 
kunne komme med input 
til udvikling af ny politik 
for landdistrikterne 
generelt. Det blev denne 
aften besluttet, at vi i 
Dejbjerg skal være vært 
for et områdemøde den 
20. april 2023 indenfor 
l a n d d i s t r i k t s r å d e t s 
område 3, som består af 
medlemsbyerne: Bølling, 
Dejbjerg, Faster, Finderup, 
Hanning, Lem, Skjern, 
Stauning, Sædding,  
Borris og Velling. På 
mødet kan vi drøfte 
emner, som vi gerne vil 
have Landdistriktsrådets 
hjælp til at belyse overfor 
kommunalbestyrelsen, og 
de kan også informer os 
om, hvilke vinde der blæser 
i arbejdet med at udvikle 
landdistrikterne.  
 Vi kan også høre 
nærmere om, hvad 
landdistriktskonsulenterne 
kan hjælpe os med.
 Juletræstænding blev 
afholdt med hyggeligt 
samvær den 1. søndag i 
advent den 27. november, 
hvor vi kunne holde 
arrangementet på samme 
måde, som vi gjorde før 
Corona.
 En stor tak skal lyde 
til Karen Lundgaard 
Agerholm og Anne Refstrup 
Larsen for deres arbejde 
i bestyrelsen gennem en 
årrække. De har blandt 
andet hjulpet til med 
fornyelse af legepladsen for 
år tilbage, sørget for indkøb 
til juletræstænding, været 

indover vores indførelse 
af storke samt taget en 
tørn med hejsning af flag, 
og Karen har også været 
kasserer i en årrække. De 
har begge meddelt, at de 
ikke ønsker at genopstille 
ved valget og vil overlade 
deres post til nye kræfter. 
Marwa Henish har 
desuden også meddelt, at 
hun ikke kan finde tiden til 
at sidde med i bestyrelsen 
og trækker sig derfor fra 
sin plads. Du skal altid 
være velkommen tilbage 
til at genoptage pladsen 
Marwa.
 Vi ser ind i en 
spænd ende periode i 
bestyrelsesarbejdet, hvor 
vi sammen med de nye 
bestyrelsesmedlemmer 
skal have afstemt, hvilke 
opgaver vi skal prioritere i 
foreningen.

Venlig hilsen
Formand Lars Jørgensen

Dejbjerglund Hallen 
Udlejning:
Den faste haludlejning er 
fordelt mellem: Stauning 
Dejbjerg U&I, rep.holdet, 
og Skjern Håndbold.
 Der har været en ned-
gang i udlejningstimer 
pga. faldende børnetal, 
så børnehold bliver slået 
sammen; håndbold er 
afviklet i Dejbjerglund 
Hallen, og badminton 
er faldende. Der har 
ingen udlejning været 
til badminton i den 
indeværende sæson.
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under en af vores samtaler, 
ja så hørte jeg stadig ikke 
hvis han ramte nogle af 
tangenterne forkert. Igen 
en fantastisk aften, hvor 
140 deltager sang med for 
fulde lunger.
 I august prioriterede 
vi at støtte Ringkøbing 
Fjord Jazzfestival med et 
lille musikalsk indspark. 
”Sebastian og Sanglærken” 
kom og gav en skøn 
børnekoncert, og det var 
skønt at se hvordan både 
børn og forældre nød 
musikken.
 I september skød 
vi gymnastik- og 
b a d m i n t o n s æ s o n e n 
igang. Vi nyder godt af de 
mange faciliteter  vi har i 
vort lokalområde, og vi er 
heldigvis begunstiget af et 
godt ry. 
 Gymnasterne vælger 
os til, og særligt holdene 
fra 9. klasse og op fylder 
godt i vores haller, ligesom 
børnehavebørnene fylder 
godt på gymnastikholdene 
i Stauning. Udfordringen i 
disse år er de små årgange 
i 0. – 4. klasse. Vi ser dog 
lyst på udfordringen, og 
forsøger at skabe de bedste 
hold uanset børneantal. 
 Antallet af badmin-
tonhold er desværre 
faldende, og i år har der 
ikke været hold i Dejbjerg. 
Det er ærgerligt, men 
vi håber, at folk er klar 
over, at vi er modtagelige 
for nye ønsker, hvis de 
ønsker et andet alternativ 
end badminton. Vi har 

faciliteter til mange 
sportsgrene, vi mangler 
blot de folk, der ønsker at 
udnytte faciliteterne.
 I oktober og december 
slog vi atter dørene op til 
fællessang. I oktober var 
det Bent Bro og Anders 
Toft Bro, der gennem sang 
og fortælling underholdt 
alle der mødte op. I 
december sang vi julen 
ind med Willy Egmose. 
Igen ramte vi omkring 
150 deltagere ved begge 
koncerter. Vi er så fulde 
af taknemmelighed for 
den opbakning vi møder 
ved disse koncerter. Vi har 
ramt noget rigtigt, noget 
som folk har manglet, og vi 
har derfor, sammen med 
Dejbjerglund Efterskole, 
valgt at gentage konceptet 
her i 2023.  
 Gennem hele året har et 
aktivt 60+ udvalg sørget 
for onsdagsture, sommer- 
og julefrokost og fælles 
udflugter. Vi beundrer 
det arbejde de lægger i 
opgaven, og vi glæder os 
over det fællesskab der 
er blevet opbygget siden 
den svære opstart under 
corona. 1000 tak for jeres 
indsats.
 For enden af 60+bordet 
sad Erik Petersen og 
bidrog med ideer og 
spændende anekdoter fra 
private rejser. Erik kunne 
desværre ikke deltage i gå-
turene, men han  nød det 
fællesskab han alligevel 
oplevede til de øvrige 
arrangementer. Nu sidder 

Erik der ikke længere, da 
han nytårsnat afgik ved 
døden. Jeg ved ikke hvor 
jeg skal rette min tak hen, 
men da du, kære Erik, var 
et nysgerrigt menneske, er 
jeg sikker på, at du lytter 
med, når jeg siger Tak for 
din indsats. Jeg ved, at du 
er tryg ved, at roret er givet 
videre til HC Hovgaard, og 
det er vi i bestyrelsen også 
helt trygge ved.
 G y m n a s t i k u d v a l g e t 
har ligeledes taget en 
kæmpe tørn. Mange nye 
kom i udvalget sidste 
år, og alle har gjort et 
fantastisk stykke arbejde. 
At finde frivillige til at tage 
holdene er ikke en lille 
opgave.  Det er tvætimod 
en kæmpe opgave, som 
kræver indsigt i hvad 
gymnasterne efterspørger. 
Vores gymnastikudvalg 
har fingeren på pulsen, 
og vi er så taknemmelige 
for det arbejde I lægger i 
udvalgsarbejdet. Tak for 
indsatsen. 
Fastelavn er blevet 
en del af U&I, og et 
lille fastelavnsudvalg 
bestående af Solveig Frost 
og Laila Esager sørgede 
for en skøn eftermiddag 
i søndags, hvor godt 60 
børn mødte op i festlige 
kostumer og slog katten af 
tønden. Et skønt initiativ, 
som med 126 tilmeldte 
med garanti gentages 
næste år. 
 Økonomisk er vi 
ikke blege for at støtte 
lokalt. Lokalområdet har 



DEJBJERG SOGNEBLAD  6

bidraget til vores sunde 
forening gennem mange 
år, og derfor giver vi 
også gerne tilbage: Som 
tidligere nævnt har vi 
bidraget med 25.000 kr 
til en beachvolleybane i 
Stauning. Derudover gav 
vi en gratis børnekoncert 
til jazzfestivallen, og vi har 
valgt at gøre det samme i 
2023. 
 Derudover har vi valgt i 
det kommende år, at støtte 
Dejbjerglund Hallen med 
100.000 kr til nyt tag. Vi 
er afhængige af en hal, 
der står skarp og uden 
huller, og vi ser det som 
en naturlighed, at vi fra 
U&I tager del i det ansvar. 
Derudover har der været 
et ønske om en krolfbane 
ved petanquebanerne i 
Stauning, og det bakker 
vi naturligvis op om. En 
sådan bane kan være til 
glæde for både store og 
små.
 Når vi giver lidt ud 
kan det naturligvis ses 
på bundlinjen. Vi lander 
derfor på et underskud 
i 2022 på ca. 22.000 kr. 
Vi havde nogle uforusete 
udgifter bl.a. til forbedring 
af ny el-installation på 
elmasterne, net og mål til 
stadion. Vi skal nok få det 
vendt til et overskud, men 
omvendt er vi stolte af, at 
kunne bidrage lokalt – 
også selvom det i år betød 
røde tal på bundlinjen.
 S t a u n i n g - D e j b j e r g 
U&I er afhængige af gode 
rammer og faciliteter. Der 

skal derfor lyde en stor 
tak til Stauning Børnehus 
og skole og Dejbjerglund 
Efterskole for fleksibilitet 
og et godt samarbejde. 
Tak for hjælpen med at 
få børnegymnaster med 
bussen, og tak fordi vi altid 
må låne lokalerne, når vi 
får en idé.
 I bestyrelsen sker der 
også en ændring, eftersom 
vores sekretær Maibrit 
Stentoft Lauridsen har 
valgt at træde ud. Det er 
vi naturligvis ærgerlige 
over, men også meget 
forståelige, da hun udover 
det store hverv at være 
mor til 3 små piger og kone 
til Kenneth, også bærer en 
stor opgave som kasserer i 
jazzbestyrelsen. 
 Heldigvis har Majken 
Pedersen sagt ja til posten, 
og vi glæder os meget til at 
få hende med i truppen. 
Hun har lige en fødsel, 
der skal overståes en af de 
kommende dage, men hun 
er frisk på opgaven.
 1000 tak for indsatsen, 
Maibrit og velkommen til 
Majken.
 Til slut skal der lyde 
en kæmpe tak til de fire 
damer i bestyrelsen. Hvert 
møde er altid interessant, 
og vi værdsætter alle, 
at møderne holdes 
konstruktive og med fokus 
for det bedste for alle.....og 
derudover nyder vi at der 
er tid til 3. halvleg.  
 Aftenerne kan trække 
ud, men I skal vide, at jeg 
nyder jeres selskab.

Karen Agerholm Andresen

Sognebladet
Det går som sædvanlig 
godt, og vi har i årets løb 
igen bragt nogle rigtig 
gode artikler. - - - 
  Da vi jo helst ikke økono-
misk skal overstige de 48 
sider, tillader vi fortsat at 
holde Stauning lidt tilbage.   
  Dette gælder selvfølgelig 
ikke for Skole, Børne-
hus, Støtteforening og 
»Naturligvis«.   
  Mht at indhente per-
sondata på fødte, døbte, 
viede og døde ved Dej-
bjerg Kirke, har vi des-
værre været nødsaget til at 
stoppe. Men Rikke under-
søger mht storke-opsæt-
ning.
  Vi har været rigtig gode 
til at forhandle en god pris 
på trykning af bladet og vi 
kører videre med at bringe 
gode klassikere.  
  Vi vil også gerne takke 
for den årlige donation fra 
Menig hedsrådet og Sog-
nebladet. Så har vi også til 
dette kalenderår modtaget 
en anonym donation på 
2.000 kr., og 10.000 kr. 
fra Arkivet, som vi takker 
for med annonce i bladet, - 
og håber derfor, at det kan 
sparke flere af sig.
  Sluttelig er vi glade for 
vore velvillige sponsorer, 
- uden dem intet blad, - 
husk at støtte dem, for de 
støtter os.
  Vi modtager alle genvalg.

Ane Lisa Bollerup
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På arkivets bankkonto var 
der med tiden kommet til 
at stå et beløb af en hvis 
størrelse. Vi i arkivet valgte 
derfor i 2022 at overføre 
10.000 kr. til sognebladets 
konto. Vi mente, at det 
var bedre at sognebladet 
kunne få glæde af pengene, 
end at de stod og fyldte på 
vores konto.
De øvrige medlemmer i 
arkivet modtager genvalg.

Søren Sand Nielsen

U&I
2022 blev året uden 
restriktioner, uden 
pludselige langvarige 
aflysninger og uden alt for 
meget corona.
 Dette har vi nydt ved de 
forskellige arrangementer, 
som vi har afholdt siden 
sidste generalforsamling.
I marts kunne gymnasterne 
glæde sig til den store 
finale, hvor serier, 
spring og flotte dragter 
tonede frem til diverse 
gymnastikopvisninger.  
 I vores forening blev 
opvisningen to-delt, da 
gymnaster i børnehavealderen 
nød en opvisning i vante 
omgivelser i Stauning, 
mens de større gymnaster 
sluttede året af ved den 
store lokalopvisning i 
Dejbjerg. 
 Hvert år imponeres 
jeg over nye ideer, 
umulige (ihvertfald i 
mine øjne) spring og ikke 
mindst sammenholdet 
gymnasterne i mellem.
 Instruktørerne stod på 

sidelinjen, og kunne nyde 
resultatet .... og med rette. 
Instruktørerne er vores 
motorer i foreningen, og 
uden dem er regnestykket 
simpelt. Uden dem – 
ingen hold og dermed 
ingen gymnaster. 1000 tak 
til alle instruktørerne for 
deres fantastiske indsats. 
I er grundstenen i den 
gymnastikglæde I planter 
i hvert barn og ungt 
menneske.  Jeres energi og 
entusiasme er uvurderlig. 
TAK!
 I slutningen af marts 
inviterede vi indenfor til 
en vaskeægte familiedag 
i Dejbjerglund Hallen. 
Lokalerne var fyldte med 
gode aktiviteter, og den 
kære Onkel Reje, der til 
dagligt huserer på DR 
Ramasjang, kiggede forbi 
med showet »Onkel Reje 
tager røven på dig«. Onkel 
Reje har sin helt egen 
stil, og hans fortællinger 
sluges råt af børnene, 
men forstås nok bedst af 
forældrene. Det blev som 
vi havde håbet en kæmpe 
fest for børnene. De røde 
kinder, de svedige pander 
og endelig de trætte børn 
indikerede, at vi nåede i 
mål med det der var vores 
fokus – nemlig at det 
skulle være børnenes fest. 
Vi er i bestyrelsen enige 
om, at en dag som denne 
tåler en snarlig gentagelse.
 I april inviterede vi 
indenfor til en omgang 
fællessang, hvor Henrik 
Volf kom og hyldede Kim 

Larsen sammen med os. 
Det blev igen en stor succes, 
og med 160 deltagere, 
der sang, grinte og nød 
Henrik Volfs afslappede 
facon, ja så blev det atter 
en af de aftener, hvor vi 
måtte nive os i armen 
over, at vores oprindelige 
fællessangstanke igen 
nåede flot i mål. 
 I april starede MTB – 
mountainbike for børn 
igen op. De tre instruktører 
stod klar med nye stier 
og fantastiske ture rundt 
i Dejbjerg Plantage. Igen 
skal lyde en stor tak til de 
tre frivillige instruktører, 
der hver tirsdag stod klar 
med tålmodighed og gode 
ben. TAK!
 I foråret valgte vi 
også at støtte det nye 
fællesområde i Stauning. 
Sogneforeningen har gjort 
en kæmpe indsats for at 
skabe nogle fantastiske 
rammer for både store og 
små 2- og 4 benede.  
 Vi valgte at sponsorere 
en beachvolleybane til 
området, og håber dermed 
at bidrage til både aktivitet 
og fællesskab. Der er ingen 
baneleje eller booking. Er 
banen fri så tag en dyst, du 
skal blot medbringe egen 
bold.
 I maj stod der igen 
fællessang på kalenderen. 
Willy Egmose, vores lokale 
pianist, komponist og 
ikke mindst fremragende 
fortæller, stod denne 
aften i front. Selvom Willy 
påpegede dåbsattesten 
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Stauning Dejbjerg U&I:  
18 t/uge (5½ time i hallen 
og resten i efterskolens 
lokaler)
Skjern Håndbold:  
3 t/uge (3 timer i hallen)
DGI:   4 t/uge 
(2 timer i hallen og 2 timer 
i efterskolens lokaler)
 Dvs. den faste udlejning 
ligger på 25 t/uge i 
sæsonen 22-23.
Gennemsnittet for de 
sidste 16 år ligger på 25,31 
timer/uge
 Hallejen er fastsat til 631 
kr./time i 2022. Vi lægger 
os igen på den maksimale 
pris, kommunen sætter for 
tilskud. Dog giver vi DGI 
priser, når DGI lejer sig 
ind til kurser o. lign.
Reparation
Der har i løbet af året været 
almindelig vedligeholdelse 
af bygninger.
 Vi planlægger en større 
renovering i sommeren 
2023, da vi udskifter 
hallens tag og etablerer 
LED lamper i hallen. Vi 
har fået tilskud (347.000 
kr.) fra kommunen til 
denne udgift.
Arrangementer 
i løbet af 2022
Hallen har ikke 
arrangeret noget i 2022, 
men der har været 
Dejbjerglundstævnet, som 
er planlagt til at ligge sidst 
i februar; det blev flyttet til 
april pga. coronasmitte, og 
måske derfor var der knap 
så mange tilmeldte som 
tidligere. Det blev afviklet 
med hjælp fra rigtig mange 

frivillige. 
 Dejbjerglundstævnet, 
som det hedder i 
folkemunde, er kendt over 
hele landet af gymnaster.
Derudover har der været 
et arrangement for de 
mindste børn arrangeret af 
U&I. Det var også en stor 
succes.
 U&I havde også 
en god aften aktiv i 
sæsonopstarten, men der 
kunne have været flere 
deltagere.
Motionsrummet
Der er ganske få, der 
bruger vores motionsrum 
i hverdagene kl.16.00-
21.00 for 300 kr. i 
vintersæsonen.
Der er nedsat et udvalg 
til at forvalte midlerne til 
motionsrummet. 
 Udvalget består af:  
• Dorthe Iversen, (U&I)
 Kjeld Christiansen,  
 (efterskolen)
• Henning Østergaard  
 (kiosken)
Ny tilskudsmodel 
Der er blevet arbejdet 
på en ny tilskudsmodel i 
gennem mange år, og nu 
er den endelig blevet en 
realitet. 
 Alle får nu tildelt tilskud 
efter en pointfordeling 
efter, hvor mange og 
hvilke lokaler, man har.
For Dejbjerglund Hallen 
betyder det stort ingen 
ændring lige nu, men det 
betyder, at vi bliver ved 
med at få tilskud, selvom 
vores kreditforeningslån 
bliver udbetalt, og det er 

en stor hjælp i forhold til 
at vedligeholde hallen og 
foyeren.

Tak til halbestyrelsen 
Til sidst vil jeg gerne sige 
tak til halbestyrelsen for 
et godt samarbejde. Vi 
har nogle hyggelige og 
konstruktive møder. I 
er engagerede, dygtige 
og interesserede i det, 
der sker i hallen, og i 
at vedligeholde hallens 
bygninger.
 Tak til hallens sponsorer 
for at støtte Dejbjerglund 
Hallen, og også tak til 
efterskolen for et godt 
samarbejde.

Gitte Christiansen

Dejbjerg 
Lokalhistoriske Arkiv                     
Så er endnu et år gået 
i arkivet. Der er fortsat 
nok at rive i. Hylderne er 
fyldte med billeder, der 
skal registreres i Arkibas-
systemet. Arkivet mærker 
også de nye tiltag vedr. 
GDPR regler. Ikke alt 
materiale, der kommer ind 
til arkivet, kan behandles 
som hidtil, da der skal 
tages hensyn til de nye 
regler.
 Kurt Christensen har 
valgt at stoppe som aktiv 
arkiv-medlem. Kurt har 
været med i ca. 36 år. En 
stor tak til Kurt med alt, 
hvad du har bidraget med 
i årene.
 I stedet for Kurt har vi 
fået Knud Petersen med. 
Velkommen til Knud.


